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Stedenbouwkundige verordening hemelwater  –
Stand van zaken

In de nasleep van de overstromingen rond de jaar-
wisseling 2002-2003 werden een aantal initiatieven
genomen door burgers, parlementsleden en minis-
ters om zulke calamiteiten in de toekomst te ver-
mijden.

Eén van de initiatieven die door de minister van
Ruimtelijke Ordening werd aangekondigd, b e t r o f
een gewestelijke stedenbouwkundige verordening
inzake hemelwaterputten, i n f i l t r a t i e v o o r z i e n i n g e n
en gescheiden afvoer van afvalwater en hemelwa-
t e r. Een dergelijke verordening gaat uit van een
aanpak aan de bron en is dan ook erg belangrijk
voor het vermijden van wateroverlast, specifiek in
stedelijke gebieden. Daarnaast biedt ze een unifor-
me regeling rond hemelwaterputten en huisaan-
s l u i t i n g e n , terwijl nu verschillende regelingen van
kracht zijn, afhankelijk van de gemeente en/of pro-
v i n c i e. De verordening biedt dus meer eenvoud en
duidelijkheid voor toekomstige (ver)bouwers en
voor de bouwsector in het algemeen.

De ontwerpverordening werd door de Vlaamse re-
gering goedgekeurd op 24 januari 2003 en vervol-
gens aan de Vlaamse Commissie voor Ruimtelijke
Ordening (Vlacoro) ter advies voorgelegd. De V l a-
coro formuleerde een advies op 11 maart 2003. O p
24 januari 2004 is het exact één jaar geleden dat de
Vlaamse regering de ontwerpverordening goed-
k e u r d e, maar een beslissing van de Vlaamse rege-
ring blijft nog steeds uit. Ter vergelijking : het de-
creet integraal waterbeleid, waarvoor in dezelfde
periode door voormalig minister Dua werd beloofd
dat het er voor het zomerreces zou zijn, werd effec-
tief nog op 9 juli 2003 goedgekeurd door het
Vlaams Parlement.

Dat er effectief nood is aan zo'n verordening, m a g
blijken uit het feit dat bijvoorbeeld ook de provin-
cie V l a a m s-Brabant aan een soortgelijke verorde-
ning werkt. Door de vertraging die dit dossier op
Vlaams niveau oploopt, dreigen de verschillen in
de lokale regelgeving dus nog op te lopen.

Kan de minister meedelen hoever het staat met
deze verordening en wanneer deze verordening zal
worden goedgekeurd door de Vlaamse regering ?

Antwoord

Ik deel de visie van de Vlaamse volksvertegen-
woordiger dat een gewestelijke verordening ver-
kieslijker en eenvoudiger is dan 308 van elkaar ver-
schillende gemeentelijke verordeningen inzake de
h e m e l w a t e r p r o b l e m a t i e k . Het is daarom trouwens
dat ik het initiatief genomen heb om de bestaande
minimalistische gewestelijke verordening te wijzi-
gen.

Dit is bovendien ook een project dat opgenomen is
in het actieplan reguleringsmanagement 2003-2004.

De opmerkingen van Vlacoro over de ontwerpver-
ordening waren echter vrij fundamenteel. Va n d a a r
dat de nodige tijd werd uitgetrokken voor overleg
tussen de betrokken administraties teneinde tot
een performantere en meer eenvoudig toepasbare
verordening te komen.

De bijgewerkte verordening wordt thans aan een
laatste nazicht onderworpen en vervolgens op-
nieuw geagendeerd op de Vlaamse regering, m e t
het oog op het inwinnen van het advies van de
Raad van State.


